

紡拓會攜手永續發展成衣聯盟(SAC)

推動紡織服裝產業邁向永續發展

紡拓會為有效持續協助紡織服飾產業永續創新發展，已正式加入由國際知名品牌商、零售商、製造商、政府、非政府組織和學界專家及美國環境保育署組成「**永續發展成衣聯盟(SAC, Sustainable Apparel Coalition)**」，成立宗旨在於減少成衣暨鞋類產品對環境的衝擊及推動各項永續環保活動。

「**永續發展成衣聯盟(SAC)**」所開發推行之 **Higg Index** 為國際品牌通用之永續創新性發展評估工具，各類型大小規模品牌業者、零售業、紡織服裝業、鞋業等，皆可利用產品生命週期各個階段評估對環境衝擊影響，能有效協助我國品牌業者與各大國際品牌相較後，提供識別及改善方法與機會，讓企業或消費者做出更聰明、更永續的選擇。

「**永續發展成衣聯盟(SAC)**」執行長 Amina Razvi 表達誠摯歡迎紡拓會加入永續發展成衣聯盟(SAC)，期能與紡拓會攜手推動臺灣紡織服裝產業邁向永續發展、深化紡織供應鏈轉型升級。

如欲了解更多關於 Higg Index 評估工具，永續發展成衣聯盟(SAC)網址：
<https://apparelcoalition.org/join-us/>.

Taiwan Textile Federation Joins Sustainable Apparel Coalition

Taiwan Textile Federation (TTF) announces that it has joined the Sustainable Apparel Coalition (SAC). With its membership in the SAC, Taiwan Textile Federation joins more than 250 global brands, retailers, and manufacturers, as well as government, non-profit environmental organizations, and academic institutions, which are collectively committed to improving supply chain sustainability in the apparel, footwear, and textile industry.

The Higg Index, which measures sustainability performance and drives supply chain transparency and decision-making to improve efficiency and sustainability impact. The Higg Index is an indicator-based suite of tools that may enable Taiwan suppliers, manufacturers, brands, and retailers to evaluate materials, products, facilities, and processes based on environmental performance, social labor practices, and product design choices.

“We welcome the addition of Taiwan Textile Federation to the Sustainable Apparel Coalition and look forward to its participation in this industry-wide effort in sustainability,” SAC Executive Director Amina Razvi said. “Having Taiwan Textile Federation as part of the Coalition widens the scope of our impact within the industry and accelerates the change we’re making towards responsible industry actions.”

Companies or organizations that are not currently members of the SAC and are interested in accessing the Higg suite of tools, may inquire at <https://apparelcoalition.org/join-us/>.

圖片

